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少呢？如果你想通過這個考試但是掌握的相關知識不足，你應該怎麼辦呢？不用著急，Testpdf可以給你提供幫
助。

最新的 Dell Storage D-ECS-DY-23 免費考試真題 (Q64-Q69):
問題  #64 
A company is integrating Dell EMC Isilon CloudPools with the ECS and would like to enable CloudPools for disaster recovery
failover. Which deep copy option should be used?

A. Force
B. Deny
C. Allow
D. Stub sync

答案：A

問題  #65 
After which step in the ECS 3.4 implementation process is it necessary to reinstall ECS if it becomes necessary to change node IP
addresses?

A. IPs can be changed at any time
B. Installing HAL
C. Installing fabric
D. ECS configuration

答案：A

問題  #66 
The ECS network solution for an organization is designed to have 4x10GbE uplinks connected to both Cisco switches. The
organization will create the needed port channels.
What additional configuration on the Cisco switches is recommended for high availability and redundancy?

A. Ring topology
B. Virtual port channel
C. Spanning tree protocol
D. Dedicated VLANs

答案：B

問題  #67 
What is the raw capacity of an ECS U400?

A. 320 TB
B. 1920 TB
C. 3840 TB
D. 640 TB

答案：D

問題  #68 
What must be configured before installing HAL and ECS services?

A. Service Console
B. Private.4
C. Topology file
D. Secure Remote Services file



答案：C

問題  #69
......

為了幫助你準備D-ECS-DY-23考試認證，我們建議你有健全的知識和經驗D-ECS-DY-23考試，我們Testpdf設計的
問題，可以幫助你輕鬆獲得認證，Testpdf EMC的D-ECS-DY-23考試的自由練習測試，D-ECS-DY-23考試問題及答
案，D-ECS-DY-23考古題，D-ECS-DY-23書籍，D-ECS-DY-23學習指南。
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ECS Deploy 2023 Exam - D-ECS-DY-23考試題庫，因為擁有了最新的Dell ECS Deploy 2023 Exam - D-ECS-DY-23考試
題庫可以有利的提高通過考試的機率，EMC D-ECS-DY-23資料 你想知道什麼工具最好嗎？
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